
Protokół  Nr  XVI/12 
 

z XVI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 25 lipca 2012 r. w godzinach od 12.00 do  13.45  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 
 

Adn. 1 
 
 XVI sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 
Banaszyńskiego, pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – P. 
Tadeusza Synorackiego, sołtysów wsi i wszystkich zaproszonych gości i uczestników 
dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Na 15 radnych Rady Gminy, na sesji obecnych jest 14, co stanowi quorum, wobec 
czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał.  
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad XVI sesji, jaki radni i goście otrzymali 
z zaproszeniem na sesję. 
Do przedstawionego porządku Wójt Gminy wnioskował o następujące zmiany: 
- w punkcie 18 porządku – wykreślić podjęcie uchwały w sprawie numeracji przystanków 
autobusowych Gminy Mieścisko. W uzasadnieniu Wójt wyjaśnił, że ustawa w pierwszej 
kolejności nakłada na województwo opracowania takiego planu do końca sierpnia, potem 
powiat, a na końcu gmina. W związku z powyższym projekt tej uchwały zaproponował 
przedstawić w terminie późniejszym. 
- wprowadzić do porządku sesji 2 dodatkowe uchwały:  
- w punkcie 18 – w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny nieruchomości, 
położonej w Mieścisku. Projekt dotyczy kilku metrów wjazdu na Osiedle Młodych tak żeby 
ciąg pieszo-jezdny w całości mógł być przekazany do Zarządu Dróg Wojewódzkich; 
- w punkcie 19 – w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Mieścisko. Projekt uchwały dotyczy 
odcinka drogi  od ulicy Janowieckiej w stronę Państwa Wichłaczów i Państwa Sobek.  
Inne zmiany do porządku obrad nie zostały zgłoszone. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady w pierwszej kolejności poddała pod 
głosowanie wniosek o wykreślenie z porządku wnioskowanej uchwały. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” opowiedzieli się za wykreśleniem 
uchwały. 
Z kolei poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku sesji uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny nieruchomości, położonej w Mieścisku. 
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Radni w głosowaniu jednogłośnie opowiedzieli się za wprowadzeniem projektu uchwały do 
porządku sesji. Projekt uchwały będzie pod pozycją nr 18. 
Z kolei poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku sesji uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy we wsi Mieścisko.. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie zdecydowali o wprowadzeniu do porządku sesji w punkcie 
19 projektu w/w uchwały. 
Porządek obrad XVI sesji Rady po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

 
 1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad XVI sesji Rady Gminy – możliwość  
    wprowadzenia zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
       międzysesyjnym. 
  9. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/108/12 Rady Gminy Mieścisko z dnia 
6 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w 
Piastowicach. 
11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 2 lokali w budynku nr 18 w 
Podlesiu Kościelnym. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w 
Podlesiu Kościelnym. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko. 
14. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów aktywizacji gospodarczej, w tym w zakresie 
energii ze źródeł odnawialnych w Jaworówku. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów aktywizacji gospodarczej w Mieścisku – Wiela. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy miejscowości  Podlesie Kościelne. 
17. Podjecie uchwały w sprawie Planu Odnowy miejscowości  Zbietka.  
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny 
nieruchomości, położonej w Mieścisku. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Mieścisko.  
20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
21. Wolne głosy i wnioski. 
22. Zakończenie. 
 
 
Adn. 4 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 
biurze Rady Gminy i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku z powyższym 
zaproponowała jego przyjęcie bez odczytywania. 
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Na 14 radnych wszyscy jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniej sesji bez odczytywania. 
 
Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Graczyk -  „pytanie do Przewodniczącego Rady Powiatu i do P.Wójta. Na ostatniej 
sesji podnosiłem sprawę włączenia drogi Gorzewo do drogi powiatowej Gołaszewo-
Mieścisko. Prawą stronę Zarząd Dróg Powiatowych wyremontował, a lewa strona do dnia 
dzisiejszego nie została dokończona. Została spychanka przeprowadzona: na gminę i na 
powiat. Kto faktycznie powinien to zrobić ?”; 
- P.Synoracki – radny powiatowy – „przepychanki tutaj nie ma. Prawo mówi jednoznacznie: 
zawsze decyduje kategoria drogi wyższej, czyli powinien to zrobić powiat”; 
- radny Graczyk –„wobec tego wnioskuję do Przewodniczącego Rady Powiatu  aby 
definitywnie skończyć tę sprawę”; 
- radny powiatowy – „zrobię wszystko żeby tak było”; 
O godz.12.15 przybył na sesję radny Stanisław Rojewski i od tej chwili Rada obraduje w 
pełnym 15-osobowym składzie. 
- radny Dereziński – zgłosił wnioski do radnego powiatowego: 
1)  „wczoraj było zebranie we Wieli i chodzi o odwodnienie. Rok upłynął jak było w tej 
sprawie spotkanie i nic nie zrobiono, a tam mieszkańców zalewa. Ponadto należałoby 
dokończyć przełożenie chodnika przez wieś.. Połamane są płytki, miejscami nie ma wcale”;  
- radny Synoracki – „było zebranie we wsi Wiela w którym wziął udział Wicestarosta, 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg i tam jest sprawa trochę złożona. Powiat chce to 
generalnie zrobić tylko jest kwestia odbioru wody. We Wieli  jest kwestia poglębienia tego 
rowu, a tego bez współpracy z gminą nie poprawimy.Teraz w ostatnim okresie przez tę wodę 
to nawet były zrobione wyżłobienia, jako radny powiatowy spowodowałem, że one zostały 
zalepione, sprysk został poprawiony, ale tutaj bez pomocy gminy sami nie damy rady”;  
- radny Wojtyszyn – przypomniał, że na drodze powiatowej z Zakrzewa do Mieściska przed 
leśniczówką został skradziony znak drogowy i nadal go nie ma. Stoi słupek zarośnięty 
krzakami,  natomiast znaku o ostrym zakręcie przy leśniczówce nie ma; 
- radny Rojewski – „tak samo na tej drodze i przy leśniczówce (na łuku) jest duża dziura w 
asfalcie. Jadąc od strony Zakrzewa ktokolwiek jedzie tę dziurę stara się ominąć i jeśli jedzie 
ktoś z naprzeciwka to jest straszne ryzyko. Podobnie duża dziura jest w Zakrzewie przy 
wyjeździe na Zabiczyn (jest I zakręt w lewo i II w prawo – na tych zakrętach koło dębu”; 
- radny Szudrowicz – „w Popowie za Gorzelnią, ten nieszczęsny chodnik. Ostatnio były duże 
opady deszczu. Rura, która jest wstawiona pod chodnikiem ona nie jest w stanie odebrać 
wody, która spływa od strażnicy, wszystko wymywa piasek, a chodnik zapada się”; 
 
Adn. 6 - zapytania sołtysów 
 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne: 
1) chodnik o którym wspomniał P.Szudrowicz jest zapadnięty w 3 miejscach i tak samo 
prośba do Przewodniczącego Rady Powiatu – ta strona co była w ubiegłym roku zepsuta, 
zabrane zostały krawężniki i tak to zostało. Ja ten chodnik spryskuję żeby nie zarastał 
chwastami, ale on się nadal zapada”; 
2) zapytanie do Wójta – czy nie można wpłynąć na tych co mają działki kupione żeby wykosili 
chwasty ? (są to działki wykupione prawdopodobnie przez mieszkańców z Poznania)  
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- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – „w Zbietce była duża dziura w drodze polnej przed krzyżem 
jadąc od szosy do lasu i jest ona zasypana dużym gruzem. P. sołtys prosiła aby wysypać 
czymś drobniejszym bo jest tam duży kamień i trudno jest przejechać”; 
- P.Starosta – „jest dosyć duża dziura w asfalcie do Popowa Kolonii miedzy Panią Braun a 
Panem Kucnerem. Jadąc po ciemku można uszkodzić  samochód”; 
Do wniosków i zapytań ustosunkował się Wójt Gminy: 
- odnośnie drogi powiatowej Gorzewo – już niejednokrotnie rozmawialiśmy. Ja myślę., że jest 
to tylko problem techniczny, a nie jest to problem sygnalizowania. Każdy z nas zbiera uwagi 
żeby nie jechać specjalnie do łatania jednej dziury. Doszliśmy do takiego wniosku że lepiej 
kupić masę asfaltową na zimno, nawet teraz, którą używa się zimą żeby połatać te dziury, niż 
kupować masę bo teraz mamy najbliższą wytwórnię w Rogoźnie, czy wynajmować firmę bo 
liczymy się z każdym groszem. Staramy się te wszystkie uwagi zebrać, ale czekaliśmy na 
lepszą aurę”; 
- odnośnie odwodnienia Wieli – „ to też żeśmy uzgadniali. Jest to rzeczywiście prawie 200 m 
do kopania od tych topoli do tego rowu co biegnie za de HEUS i jeżeli ten rów pogłębimy. 
Tam najlepszy byłby rurociąg. Tu, nie znowu że jest jakaś niechęć, ale kwestia pieniędzy i 
wykonawstwa. Myślę, że jeszcze wrócimy do tego tematu”; 
- chodnik – od pieszych nie popękał, pewnie czasem było na niego wjeżdżane samochodem. 
Musimy dojść do tego, że jak nie znajdziemy sprawcy to mamy jeszcze chodniki 
ubezpieczone (podobnie jak naprawiliśmy chodnik na ul.Janowieckiej)”;  
- wniosek P.Wojtyszyna i Rojewskiego -  wnioski odnośnie dziur w drogach przekażemy 
Dyrektorowi Zarządu Dróg.Dziury wybijają się po zimie i teraz jak jest ciepło. My teraz 
będziemy robić te asfalty, min. jest asfalt na Jaworówko i na tym bruku musimy położyć 
sprysk bo inaczej do bruku asfalt się nie przyklei i to od razu przedraża, ale z kolei bruk jest 
najlepszą podbudową”; 
- w Popowie chodnik – „jest to odwieczny problem. Przekładaliśmy chodnik 2-3 razy. To jest 
droga powiatowa. Gdyby tam zrobić odwodnienie to trzeba włożyć chwytacz ropopochodny 
itd. To kosztuje w graniach 30 tys.zł. Dzisiaj tak to jeszcze płynie sobie do rowu, bo 
grawitacyjnie wpływa, nie ma żadnych urządzeń, nie ma kratki. W momencie kiedy wejdzie 
kratka to automatycznie jest chwytacz ropopochodny. Pewnie jak sytuacja finansowa się 
poprawi będziemy musieli to zrobić. Na dzisiaj tam są 3 rury. Jak nie ma piasku, jest 
wyczyszczone to schodzi. W przyszłości trzeba zrobić kilka kratek wcześniej, ale wtedy musi 
być tam chwytacz ropopochodny. Ten chodnik będziemy musieli poprawić”;  
- jeśli chodzi o wykaszania – „to kiedyś mogłem przypominać albo nakazywać i czasem to 
odniosło jakiś skutek. Dzisiaj nie ma takiego prawa”; 
- dziura na drodze do Zbietki – „zobaczymy, może coś drobnego przywieziemy. Ale mam 
uwagę żeby tamte sztachety na gminnym płocie przybić/Jeśli ktoś się włamał to zgłosić na 
Policję”; 
- „jeśli jest dziura – „jest to nasza droga. Teraz cały czas przy tej dziurze były kałuże. Tak jak 
powiedziałem - zakupimy masę na zimno i te dziury połatamy”;. 
- radny powiatowy – P.Synoracki – „w sprawie znaku przed leśniczówką ja to już zgłaszałem 
na poprzedniej sesji Rady Powiatu i Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg powiedział, że 
będzie załatwione. Dzisiaj przy okazji sesji przypomnę”; 
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Adn. 7 
 
 Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński złożył informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
(Informacja Wójta stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
 Przewodnicząca Rady złożyła informację ze swojej działalności w okresie 
międzysesyjnej: 
- 16 czerwca br – udział w obchodach 100-lecia Szkoły Podstawowej w Popowie Kościelnym; 
- 17 czerwca br – udział w uroczystości 60-lecia kapłaństwa ks. Kanonika Zbigniewa 
Lewandowskiego oraz udział w „II Mieściskim Spotkaniu Śpiewaczym” 
- 23 czerwca br – udział w obchodach 100-lecia OSP Kłodzin; 
- 27 czerwca br – udział w gali „Uczeń na medal”; 
- 29 czerwca br – udział w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Gimnazjum w 
Mieścisku; 
- 2 lipca br -  udział w spotkaniu Wójtów, Burmistrzów, Przewodniczących Rad z sołtysami 
Wielkopolski w Sieroszowicach; 
- od 9 lipca do 16 lipca br – udział w wyjeździe studyjnym w Bretanii (Francja) z okazji 20-
lecia współpracy; 
- 17 lipca br – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady; 
- 21 lipca br – udział w V pikniku sportowo-rekreacyjnym zorganizowanym przez Koło 
Wędkarskie w Mieścisku i Zakład Aktywności Zawodowej w Gołaszewie;  
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli informację z prac Komisji w 
okresie międzysesyjnym: 
- radny Wojtyszyn – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu:  
Komisja odbyła 1 posiedzenie w dniu 17 lipca br.. Posiedzenie miało charakter wyjazdowy i 
miało na celu zapoznanie się z najpilniejszymi remontami w placówkach oświatowych przed 
rozpoczęciem roku szkolnego. Przewodniczący Komisji zapoznał Radę  z wnioskami. 
- radny Kuryłowicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 
Komisja odbyła 1 posiedzenie z udziałem przedstawicieli Izby Rolniczej oraz 
Przewodniczącego Związku Zawodowego Rolników „SAMOOBRONA” Tematem było 
zapoznanie się z działalnością Izby, w tym pomoc rolnikom w sytuacjach kryzysowych oraz 
sprawa szkód wyrządzanych przez zwierzynę łowną. Przewodniczący Komisji odczytał 
wnioski, które za pośrednictwem Wójta zostaną przekazane do kół łowieckich; 
- radny Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
Komisja odbyła 2 wyjazdowe posiedzenia: 

1) Kontrola dochodów i wydatków świetlic wiejskich w gminie połączona z wizytacją 
stanu technicznego wybranych obiektów; 

2) Kontrola planu rzeczowo-finansowego za I półrocze br. instytucji kultury – Gminnej 
Biblioteki Publicznej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pokrótce zapoznał Radę z wynikami przeprowadzonych 
kontroli; 
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- radny Szudrowicz – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i 
Komunikacji: 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 posiedzenie z udziałem Prezesa Zarządu Gminnego OSP – 
P. Mariana Bodusa na temat przygotowania sprzętu p.poż do akcji żniwnej oraz z udziałem 
Komendanta Komisariatu Policji w Skokach na temat stanu bezpieczeństwa publicznego w 
gminie za rok 2011 i I półrocze br. 
 
 
Adn. 10 – podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XV/108/12 Rady Gminy Mieścisko 
z dnia 6 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 
w Piastowicach. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 
do protokołu. 
 
Adn. 11 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 2 lokali w budynku nr 18 w 
Podlesiu Kościelnym. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6 
do protokołu. 
 
Adn. 12 – Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 
położonych w Podlesiu Kościelnym. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 
do protokołu. 
 
Adn. 13 – Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 8 
do protokołu. 
 
Adn. 14 – Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów aktywizacji gospodarczej, w tym w zakresie 
energii ze źródeł odnawialnych w Jaworówku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
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Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
Adn. 15 – Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów aktywizacji gospodarczej w Mieścisku – Wiela. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
- radny Rodzewicz – zapytał co tam jest przewidziana za działalność ?  
- Wójt – wyjaśnił, że na razie prowadzi rozmowy na temat produkcji peletów zarówno ze 
słomy zbożowej, jak i kukurydzianej. 
W związku z brakiem innych pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie, której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 
do protokołu. 
 
Adn. 16 – Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy miejscowości  Podlesie Kościelne. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 
do protokołu. 
 
Adn. 17 – Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy miejscowości  Zbietka. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
Adn. 18 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny 
nieruchomości, położonej w Mieścisku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. Projekt dotyczy przejęcia ciągu 
pieszo-jezdnego dzikiego wjazdu na Osiedle Młodych za Państwem Małeckich”;  
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 
Adn. 19 – Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta 
wpłynął wniosek mieszkańców części Wiela o przyłączenie do Mieściska .Droga Mieścisko-
Gorzewo – Janowiec  będzie ul.Janowiecką,  a droga w lewo Mieścisko- AGRO-hippika po 
odbytych w dniu wczorajszym konsultacjach będzie nosić nazwę ul.Podleśna. 
- radny Graczyk – zapytał jaki będzie po tych zmianach podział geodezyjny ? Ci mieszkańcy są 
mieszkańcami Wieli i grunty, które mają są we Wieli; 
- Sekretarz Gminy- P. Alicja Kędracka wyjaśniła, że Wiela znajduje się w obrębie geodezyjnym 
Mieściska i obrębu nie naruszamy; 
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W związku z brakiem innych pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie, której treść była widoczna na ekranie multimedialnym. 
Na 15 radnych, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
Adn. 20 – odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych Wójt udzielił w punkcie Nr 6 
porządku sesji. 
 
Adn. 21 – Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Rodzewicz: 
1)  podziękował za informację dot. oszczędności z tytułu wprowadzenia cateringu. 
„Chciałbym się dowiedzieć co można podać na obiad za  1.90 zł ? Po prosu pewne rzeczy są 
brane z „bardzo niskiej półki”. Jeśli 37 tys.zł w tym okresie jest oszczędności tylko nie wiem 
na ilu dzieciach, to możemy sobie jako gmina tylko pogratulować”:  
2) „kiedyś było łatane przy światłach przy Szkole i w dalszym ciągu pogłębia się to zapadlisko, 
kiedyś była dziura, to jest od strony na Budziejewko-Budziejewo po lewej stronie”; 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo K.- mieszkańcy osiedla domków jednorodzinnych pytają 
kiedy będą tabliczki z nazwami ulic  w Popowie ? 
- radny Serafiński: 
1)  zapytał odnośnie zaplecza dla świetlicy wiejskiej w Miłosławicach. W ubiegłym roku 
P.Bździak obiecał. Mamy drewno do kominka i nie ma go gdzie składować”;  
2) odnośnie drogi Miłosławice- Strzeszkowo – w trakcie wkopywania kabli został uszkodzony 
asfalt, czy ta firma poniesie jakieś konsekwencje ? 
- radny Wojtyszyn – „zimą otrzymaliśmy odpowiedź Wojewódzkiego Zarządu Dróg odnośnie 
barier energochłonnych na Rudzie i tam była odpowiedź, że to zostanie zrobione w terminie 
późniejszym, ale do tej pory nic się nie dzieje ?” 
Z kolei głos zabrał Wójt Gminy, który odniósł się w pierwszej kolejności do zapytań 
zgłoszonych na wspólnym posiedzeniu Komisji: 
- na pytanie co się buduje na skrzyżowaniu ul.Janowieckiej z ul.Podleśną ? –„ buduje się hala 
magazynowa i oświadczam, że mój syn jeden, ani drugi nie jest udziałowcem, bo również 
takie głosy było słychać”; 
Z kolei ustosunkował się do wniosków z posiedzeń poszczególnych Komisji zgłoszonych 
podczas składania sprawozdań z pracy a następnie do pozostałych pytań: 
- w kwestii gazu – „na dzisiaj będzie modernizowana kotłownia w Domu Kultury. To jest koszt 
w granicach 50 tys.zł, może będzie w Gimnazjum co do reszty prowadzimy teraz rozmowy 
poto żeby wybrać najbardziej optymalną wersję”; 
- wyliczenia z tytułu wprowadzenia obiadów – „mogłem zrobić jak się skończył rok. Potrafi 
Pan analizować, dlaczego tu jest 1,90 zł, a tu 3,56 zł za obiad bo rzeczą stałą były zatrudnione 
osoby w kuchni”; 
- radny Rodzewicz – „czyli praktycznie nie ma żadnych oszczędności, jak jest spadek ilości 
obiadów do tego co było”; 
- Wójt – „80% tych obiadów jest finansowanych prze opiekę społeczną.  Opieka ma określone 
pieniądze na ten cel, którymi może finansować. Wszyscy dyrektorzy powiedzieli, że są z 
cateringu zadowoleni”; 
- zaplecze gospodarcze – „myślę, że to zostanie zrobione”; 
- barierki energochłonne – „jeśli WZD zapewniał to na pewno to zrobi:;  
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- P.Wojtyszyn – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Uczniom Jana Pawła II -  poinformował, że 
aktualnie w gminie są 3 placówki półkolonii, w których udział bierze ponad 100 dzieci.40 
uczniów w ramach organizowanego przez Stowarzyszenie wypoczynku było w Zakopanem. 
Czyli łącznie Stowarzyszenie zorganizowało wypoczynek dla ponad 140 dzieci przy 
dofinansowaniu z gminy 15 tys.zł; 
- Przewodnicząca Rady – w imieniu Rady Gminy podziękowała Prezesowi Stowarzyszenia za 
prowadzoną działalność na rzecz wypoczynku dzieci i młodzieży. 
- Wójt – odczytał  podziękowanie od Dyrektora Agencji Restrukturyzacji w Poznaniu – 
P.Piotra Łykowskiego za 10-letnią współpracę z Agencją. Na zakończenie przedstawił 
komunikat o bezpłatnym odbiorze folii i worków po nawozach w siedzibie „MIKOROL” w 
Popowie Kościelnym. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła XVI sesję Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
  Protokółowała:      Przewodniczyła sesji: 
 
          Inspektor ds. obsługi     Przewodnicząca Rady 
              organów gminy 
 
  /Wiesława Kujawa/      /Elżbieta Kapczyńska/ 
 

 


